
Sprawozdanie 

z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady Gminy 

 

 W okresie od ostatniej I Sesji Rady Gminy Korycin odbytej dnia 22 listopada 2018 

roku do dnia dzisiejszej Sesji Rady tj. 10 grudnia 2018 roku realizowałem wspólnie z 

pracownikami Urzędu Gminy i gminnych jednostek organizacyjnych oraz osobiście 

następujące zadania: 

1. Zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym przekazałem w dniu 28 

listopada 2018 r., w ramach nadzoru Wojewodzie Podlaskiemu w Białymstoku oraz na 

merytoryczne stanowiska pracy do realizacji uchwały Rady Gminy Korycin podjęte podczas 

obrad I Sesji Rady tj. 

1) w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Korycin, 

2) w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Korycin. 

Uchwały Rady Gminy zostały zamieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej 

Urzędu Gminy Korycin. 

Jako że mamy nową kadencję Rady i nowych radnych Gminy Korycin, dlatego przedstawię 

działania urzędu gminy i moje własne nie tylko od ostatniej Sesji odbytej w dniu 22 listopada 

br. ale od czasu Sesji kończącej siódmą kadencję Rady czyli od dnia 18 października 2018 r. 

 2. W dniu 21 października 2018 r. odbyły się wybory samorządowe, w wyniku 

których wszyscy wspólnie spotykamy się dziś w tym miejscu.  

 3. W dniu 24 października br. wziąłem udział w posiedzeniu Zarządu Związku Gmin 

Wiejskich Województwa Podlaskiego, którego jestem Przewodniczącym od początku 

istnienia Związku. 

 4. W dniu 29 października br. odbył się odbiór końcowy inwestycji pn. „Park 

Kulturowy Korycin – Milewszczyzna”. 

 4. W dniu 30 października br. uczestniczyłem w Zarządzie Związku Gmin „Kumiałka 

– Biebrza” oraz w spotkaniu w Podlaskiej Regionalnej Organizacji Turystycznej w 

Białymstoku, której Gmina Korycin jest członkiem.  

 5. W dniu 5 listopada 2018 r. w Urzędzie Gminy została przeprowadzona przez 

instytucję zarządzającą programem Interreg Litwa – Polska, kontrola projektu 

transgranicznego dotyczącego rozbudowy przedszkola w Korycinie. Wyniki kontroli były 

pozytywne.  
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 6. W dniu 6 listopada br. odbyłem spotkanie z sołtysami naszej gminy, aby zapoznać 

ich z postępem prac przy już trwających inwestycjach oraz przedstawić plany w tej kwestii na 

przyszłość, a także poprosić państwa sołtysów o wzięcie udziału w nagraniach przesłania do 

przyszłych pokoleń, które zostało umieszczone w „kapsule czasu” wmurowanej w Parku w 

Milewszczyźnie. 

 7. W dniu 7 listopada br. uczestniczyłem w spotkaniu z rodzicami dzieci 

uczęszczających do przedszkola w Korycinie i punktów przedszkolnych w Bombli i 

Zabrodziu. 

8. W dniu  9 listopada 2018 r. uczestniczyłem w szkole podstawowej w pierwszym 

dniu gminnych obchodów 100-lecia odzyskania Niepodległości. Z tej okazji odbyły się 

warsztaty prowadzone przez wychowawców nt. „Wyszyński a Niepodległość”, 

rozstrzygnięcie konkursu ze znajomości biografii Kardynała Wyszyńskiego i Marszałka 

Józefa Piłsudskiego oraz prelekcja Kustosza Muzeum Archidiecezjalnego w Białymstoku na 

temat Prymasa Tysiąclecia. 

9. W dniu 11 listopada 2018 r. wspólnie z państwem uczestniczyliśmy w głównych 

obchodach z okazji 100-lecia odzyskania Niepodległości. Msza Św., złożenie kwiatów pod 

pomnikami czy wspólny spektakl polsko-litewski to atrakcje, które odbyły się w Korycinie, 

zaś najważniejszym punktem programu było uroczyste otwarcie Parku w Milewszczyźnie.  

10. W dniu 14 listopada br. uczestniczyłem w konferencji w Warszawie dotyczącej 

raportu nt. „Monitoringu rozwoju obszarów wiejskich” prezentowanego przez Europejski 

Fundusz Rozwoju Wsi Polskiej. 

11. W dniu 15 listopada 2018 r. brałem udział w posiedzeniu Komisji ENVE w 

Komitecie Regionów w Brukseli. 

12. W dniu 16 listopada br. uczestniczyłem w Konsulacie RP w Grodnie na Białorusi 

w uroczystej kolacji z okazji 100-lecia odzyskania Niepodległości.  

13. w dniu 19 listopada 2018 r. spotkałem się z rodzicami uczniów szkoły 

podstawowej i gimnazjum w Korycinie podczas zebrania szkolnego.  

14. W dniu 21 listopada 2018 r. spotkałem się z Prezesem Spółki Wodociągi 

Podlaskie, podczas którego wycofałem propozycję przejęcia przez Gminę Korycin stacji 

wodociągowych znajdujących się na naszym terenie. Możliwe, że do tego tematu wrócimy w 

przyszłym roku wspólnie z Gminą Janów w ramach Związku Gmin „Kumiałka – Biebrza”.  

W tym dniu spotkałem się także z paniami ze stowarzyszenia „Korycinianki”. 

15. W dniu 22 listopada br. uczestniczyliśmy wspólnie w I inauguracyjnej Sesji Rady 

Gminy Korycin w ósmej kadencji przypadającej na lata 2018-2023, w czasie której państwo 
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radni i ja złożyliśmy ślubowanie oraz wybraliśmy Przewodniczącego i 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 

16. W dniu 23 listopada br. wspólnie z Ks. Dziekanem spotkaliśmy się z sołtysami 

Gminy Korycin, aby podjąć decyzję w sprawie tablicy pamiątkowej poświęconej zmarłemu 

Ks. Prałatowi Kazimierzowi Karpieni. 

W tym dniu także uczestniczyłem posiedzeniu Zarządu ZGWWP oraz w spotkaniu z 

dyrektorem szkoły w Mołotkowiczach (na Białorusi).  

17. W dniu 25 listopada br. uczestniczyłem wspólnie m.in. z Panią Przewodniczącą 

Rady, w uroczystości jubileuszu Złotych Godów, które obchodziło pięć par z naszej gminy.  

18. W dniu 26 listopada 2018 r. nastąpiło otwarcie ofert złożonych w postępowaniu 

przetargowym na „Budowę systemu instalacji fotowoltaicznych i solarnych w Gminie 

Korycin”. Zamówienie zostało podzielone na dwie części, a kwota jaką zamierzaliśmy 

przeznaczyć na sfinansowanie obydwu z nich to 1 650 000,00 zł brutto.  

Na wykonanie część I – „Dostawa i montaż instalacji kolektorów słonecznych w 

gospodarstwach domowych na terenie Gminy Korycin” wpłynęły 4 oferty, a najtańszą z nich 

złożyła firma SUNGRANT Sp. z o.o. z Białegostoku za kwotę 429 991, 20 zł brutto. 

Na wykonanie części II – „Dostawa i montaż instalacji fotowoltaicznych w gospodarstwach 

domowych na terenie Gminy Korycin” wpłynęło 7 ofert. Najtańszą złożyła firma JSB 

Constructions PPHU z Banina za kwotę 1 075 554,77 zł brutto.   

19. W dniach 26-27 listopada 2018 r. wziąłem udział w Zarządzie Związku Gmin 

Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej w Warszawie, którego Gmina Korycin jest aktywnym 

członkiem od wielu lat. 

20. W dniu 28 listopada br. uczestniczyłem w Grodnie na Białorusi w konferencji pn. 

„Rozwój przedsiębiorczości w obszarze turystyki – budowa transgranicznej marki 

turystycznej „Kanał Augustowski”, zorganizowanej przez ZGWWP w Białymstoku. 

 W tym dniu także odbyła się kontrola obiektów w Parku w Milewszczyźnie np. 

wiatraka czy budynku stodoły, przeprowadzona przez Powiatowy Nadzór Budowlany z 

Sokółki, konieczna przed wydaniem pozwolenia na użytkowanie.  

 21. W dniu 29 listopada br. nastąpiło otwarcie ofert na zbiórkę i zagospodarowanie 

odpadów stałych na terenie Związku Gmin „Kumiałka – Biebrza”. Wpłynęły dwie oferty: 

1) MPO Sp. z o.o. z Białegostoku z kwotą 864 000 zł brutto, 

2) BIOM Sp. z o.o. z Dolistowa Starego z kwotą 599 983,20 zł brutto.  

Tańsza oferta jest i tak o około 150 000 zł większa od obecnie obowiązującej.  
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 22. W dniach od 5 do 8 grudnia 2018 r. brałem udział w wizycie studyjnej na 

Białorusi, zorganizowanej przez Związek Gmin Wiejskich Województwa Podlaskiego. 

23. Wydałem następujące zarządzenia: 

1) jako organ wykonawczy w sprawach: 

a) Zarządzenie Nr 178/2018 z dnia 30 października 2018 r. w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Korycin na 2018 rok, 

b) Zarządzenie Nr 179/2018 z dnia 30 października 2018 r. w sprawie zmiany planu 

finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych odrębnymi 

ustawami gminie na 2018 rok, 

c) Zarządzenie Nr 180/2018 z dnia 15 listopada 2018 r. w sprawie ustalenia projektu uchwały 

budżetowej Gminy Korycin na 2019 rok, 

d) Zarządzenie Nr 181/2018 z dnia 15 listopada 2018 r. w sprawie przyjęcia projektu uchwały 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Korycin na lata 2019 – 2033, 

e) Zarządzenie Nr 1/2018 z dnia 30 listopada 2018 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Korycin na 2018 rok. 

 23. Opracowano projekty uchwał i inne materiały będące przedmiotem obrad 

dzisiejszej Sesji.   

 

 

Przygotowała: 

Ewa Michnowicz 


